
Protokoll vid föreningsmöte i föreningen Amandas Hus 2022-11-19
Mötets syfte:

Ställningstagande till om styrelsen skall arbeta med
att projektera för solceller.

1. Upprop över närvarande medlemmar har genomförts.
2. Kallelsen godkändes
3. Till ordförande för mötet valdes Stefan Tholin.
4. Till sekreterare för föreningsmötet valdes Karl-Gustav Karlsson
5. Till justerare – att jämte ordföranden – justera protokollet valdes: Anna-Kajsa Andersson 

och Stefan Johansson.
6. Som rösträknare valdes: Anna-Kajsa Andersson och Stefan Johansson.
7. Föredrogs hittills kända fakta avseende solceller på taket till Amandas hus.
8. Beslutades avråda styrelsen att fortsätta projektet med solceller.
9. Övriga ärenden:
10. Jämlikt §14 i föreningens stadgar, skall frågor och förslag ha inkommit till styrelsen senast 

10 dagar före mötet.
Inga frågor eller förslag har inkommit, därmed finns inga övriga ärenden.

11. Föreningsmötet avslutas.

….................................................
Stefan Tholin

Justerat:

…................................................
Stefan Tholin, Ordf.

…................................................ …................................................
Anna-Kajsa Andersson Stefan Johansson


